
Zápis č.|312007
z jednání zstupitelstva obce (Zo) konaného dne 17 .12.2OO7 od 18.00 hod

v zasedací míshosti oÚ

Přítomni: J.Antoš, J.GoIčft, Ing.M.ŘÍha Ing.J.Kladníček' L.Špindler, E.Friedrich
L.Micháek, Ing.M.Pátr4 v.Jeřalová

omluveni: MVDr.M'Russ , L. Rampouch, M.Konečn{ M.Janovslcý, MUDr.M.Kadlec

Neooluveni: MUDr.M.Hadmvovri

Hosté: p.Kadlecová' p'Vaněk

JednfuÍí řÍdil Lubomir Michálek _ starosta obce.

V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a hosty a konstatoval , že zasfupitelstvo bylo
řádně svoláno a vyhlrišeno, je přítorma nadpoloúční většina členů zasfupitelswa. takŽe
jednáni je uyxášeníschopné.Z jednání je poŤi znván zllkoý záanam.

ověŤovateli áPisu zjednání zasfupitelsfua byli urěeni:: p. Friedrich' p'Říha

Zápis z minrrlého zasedání zastupitelstva byl ověřen, k nahlédnutí byl na úřední desce,
intemeto\^ých stránkách a v sosnováčku. Námitky ploti němu nebyly podány.

Prograrn zasfupitelstva členové obdrželi a nebyly proti němu žádné pňpomín(y.

Program:

|) Rozpočtová zÍněna č.3
2) Vyhláška o provozovríní wýhemích fuacích přístÍojů
3) zádost o projednání spolupnáce pfi výstavbě RD na parcele 485/l
4) SchváIení pravidel Programu podpory spolfu pro r.2oo8
5) Různé _ usnesení zraÁy obce

diskuse

Hlasovríní o pňjetí programu:

Pro:9 Proti:O Zlrže| se:o
U s n e s e n i : Plogram jednríní byl schvrílen

starosta navrb'l začít jednání bodem č. 3, váledem k účasti Ing. vaňka' kteťý je přítomen
jednání zastupitelstv4 aby molú poskytnout bližší iÍjformace. Ná.vŤh byl odsouhlasen

1) Žádost o projednání spolupt{c€ při r.ýstavbě RD na parcele 485/l

starosta požádal lng. vaňk4 aby seaámil Zo se záměry investola.



Pan Vaněk se představil jako zisfupce pana Přibyly- Investor má v plánu postavit v této
lokalitě 9 noÚch domů, přesněji pfiPravit stavební parc€ly se sítěmi a příjezdovou
komunikací. Po Zo by chtěli soúlas s vedením elektriky, vody a kalalizace a následné
převzetí lybudovaných komunikací do majetku obce. Jako nejvýhodnější se jeví varianta
s příjezdem podél žel. ťati, kde by se musel provést zářez do striíně, aby se snížilo příliš velké
stoupíní, ale je to technicky !eálné.

p.Kladníček _ kdo je pan PŤibyla? Pro 9 domku je to obrovská inveýice, přivést sítě,
komrrnikace musí splňovat požadavky pro hasiče, popelďe, je to lokalit4 kam v zimě bude
problém vůbec vyjet.
p.vaněk _ p.Přibyla má bydliště v Praze' j€ho finanční možnosti neumí posoudit, on je
pověřen jednat s obcí a pňpťavit technické řešení stavební pfipravenosti těchto pozemků
p.spinďer _ futo lokalitu považuje za další čás rozšřovráď obce' pokud se drí do souvislosti
s lokalitou za viaduktem, potom mu nepňpadá tato lokalita tak odtrž€ná od obce, při yýstavbě
doporuěuje spolupráci investorů na společné příjezdové cestě ze strany od žel. řati - dŤíve
-,].l.-] ; 'a| ňy.i.-,]

p.Riha - pozastavuje se nad příjezdem podél tŤati, je tu obrcvské stoupáni, uvažované snížení
pomocí záŤezu do teénu by byl Yelký zása}| do vzl edr-q o niákladech nemluvě
p.Michilek _ pokud Zo roáodne, Že tato varianta není vhodnri jak budete jednat
s investorem diál? Máte připravené nějaké další vaIianty?
p.vaněk _je tu vadantaještě př€s les, LŤeráje delši, museli by si to promyslet
p.Jďďová - cesta podél trati je v nabídce dŤažby, která bude zítra' dnes se bavíme o něěem,
co nevíme' kdo bude vlasbík
p.Michlílek _ o tuto cestu jsme jako obec poádali pozemkoý fond, záleží na nich, zdali nám
ji převedou, nebo prodají někomu ve draŽbě
p'K|adníček - z hlediska obce povaŽuje za lepší, pokud by příjezdová komunikac€ vedla přes
tes
p.Gorčík * pňpojovací bod na vodovod je určen na haji návse, upozorňuje na to, Že jsme
v minulém roce celou náves zrekonstruovali a teď by se měla znow rozkopávat
p.Michálek _ nawhuje hlasovat o tomto usnesení: zo projednalo žádost p. Přibyly a nemá
niámitek s přístupovou komunikací přes les ÍIa p.č.477ll _ pokud je ve vlastÍIictví obce.

Hlasoviino: Pro - 7 Proti_ 0 Zdrže|se. 2

Usnesení: Zo neschválilo zříz€ní přísfupové komunikace přes p'č. 4,I'7 /| _ pÍes les

2) Rozpočtová změna č'3

Starosta předložil Zo rozpočtovou nněnu č. 3, která qplynula z celkového hospodďení obce
v loce 2007. Tato zÍItěna upravuje rczpočet tak, aby příjmové a výdajové položky odpovídaly
skutečnosti v roce 2007. Pňpomínky a dotazy nebyly žádné.

Pro:9 Prot i :0 ZÁrŽe| se: 0
U s D e s e B Í : Zo schválilo rozDočtovou aněnu č.3



3) Vyhláška ě.112007 o D!íst!ím popl.tku za provozovÓní výhenrÍch hrrc|ch přístrojů

zo byl před|ožen uávrh vyblášky č.|2007 o provozování výhemích hracích přístrojů. změna
}Tblášky }Ypl}nula z nového zákona aje upravena tak aby vyhovovala aění tohoto zákona.

Pro:9 Zfuže| *:0

U s n e s e n í : Zo schválilo obecrrě ávazrrou vyhllášku č.1/2007 o místníÍn poplatku za
provozovaný Yýhemí brací přístroj.

4) Pravidla Programu podpory rportu přo rok 2008

zo by| př€dloŽen mateÍirál s paviďy Programu podpory spoÍtu plo Íok 2008. Celková čásrka
je ďe rozpočtu 25000 kč, termín podávání ádostí je do 31.1.2008' ostatní podmínky jsou
stejDéjako v roce 2007.

Pro:9 Proti: 0 7fuže|se:0
Usnesení: Zo schválilo praviďa Prograrnu podpory spoItu pro lok 2008

5) Různé - usnesení z Ro č.l3 ze drLe3.|2.2oo'|
- diskus€

JednIíní bylo ukoněeno v 1 9.00hod

zapsala ; J.Macková

ověřovat€lé záÉisu:

IngJví Řiha

p.E.Fri€ddch

v sosnové dne 17.12.07



UsNEsENIč.l3l2007

zjednání zastupitelstva obce konaného dne 1.l,12.2007 od 18.00 hod. rra oU v Sosnové

13IB

t3tc

13/A Program jednání byl schválen

Zo neschvtílilo dízení pffstupové komrrnikace přes p.č. 477ll _ přes les

zo schválilo lozpoětovou změnu č.3

13/D Zo schválilo obecně ávaarcu wlúlášku č.1/2007 o místním poplatku za
provozovaDý výhemí bmcí příshoj.

131E zo schválilo pravidla Programu podpory sportu pro rok 2008

JaromíI Antoš
místostarosta

ú,U(
LubomíŤ MicMlek

su|Ťo$a

v sosnové l7.l2.07


